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Protokół nr XI 

z XI sesji Rady Miejskiej w Wąwolnicy 

z dnia 15 maja 2025 r. 

 

XI sesja odbyła się w Urzędzie Miejskim w Wąwolnicy, ul. Lubelska 39. 24-160 Wąwolnica 

Obrady rozpoczęto 15 maja 2025 r. o godz. 08:00. a zakończono o godz.09.10 tego samego dnia. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca na wstępie przywitała wszystkich zebranych na obradach Radnych, Zastępcę 

Burmistrza,- Grzegorza Dunię, Panią Skarbnik – Renatę Marczak, pracowników Urzędu Gminy, 

mieszkańców oglądających sesję online. 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana, nagranie zostanie umieszczone na 

stronie BIP oraz na stronie Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca oficjalnie otworzyła sesję Rady Miejskiej. Następnie w oparciu o listę obecności, 

Przewodnicząca stwierdziła, że na sali obecnych jest 14 z 15 radnych, co stanowi wymagane 

kworum do podejmowania uchwał. Kworum zostało również potwierdzone na tabletach.  

Sesja została zwołana prawidłowo. 

Obecni: 

1. Elżbieta Gąsiorowska 

2. Wanda Gąsiorowska 

3. Renata Hejno 

4. Robert Kałdonek 

5. Dorota Kolibska 

6. Przemysław Kowalski 

7. Sylwia Musiatowicz 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Michał Sadurski 

10. Monika Stadnicka 

11. Ewelina Stefaniak 

12. Alina Szumiata 

13. Iwona Taborek 

14. Elżbieta Tomaszewska 

15. Monika Wargocka 

 

Przewodnicząca poinformowała, że podczas wspólnej komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki 

Mieniem Komunalnym oraz Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska 11 lutego 2025 r.  Pan Burmistrz wnioskował o: 

1. zdjęcie z porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Wąwolnicy punktu w brzmieniu:   

„Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 

239/3 położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica”. 

2. wprowadzenie do porządku obrad w/w sesji  punktu w brzmieniu:  
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„Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 

334 położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica”. 

Zgodnie z przepisami każdy wniosek dot. zmiany porządku obrad wymaga głosowania. Zmiany 

można wprowadzić bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.  

Wobec powyższego zaproponowała zdjęcie z porządku puntu 6 w brzmieniu „Podjęcie uchwały w 

sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 239/3 położonej w 

obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica”. 

Radni głosowali następująco: 

Głosowano w sprawie: 

Zdjęcie z porządku obrad XI sesji Rady Miejskiej w Wąwolnicy punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 239/3 

położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota Kolibska, 

Przemysław Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, 

Ewelina Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Monika Wargocka 

Przewodnicząca stwierdziła, że punkt 6 w w/w brzmieniu został zdjęty z porządku obrad. 

Następnie poprosiła o głosowanie w sprawie wprowadzenia punktu 6 w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 334 

położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica”. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad IX sesji punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 334 położonej w obrębie 

Wąwolnica, Gmina Wąwolnica”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota Kolibska, 

Przemysław Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, 

Ewelina Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Monika Wargocka  

Punkt 6 został zmieniony. 

Przewodnicząca zapytała o inne propozycje zmian w porządku obrad w stosunku do tego, który 

został przedstawiony w materiałach. - Radni nie zgłosili propozycji zmian.  

Przewodnicząca odczytała porządek obrad po zmianach, a następnie przystąpiła do jego realizacji. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XI Sesji. 

3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2025 rok.  

5. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Powiatu Puławskiego w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Wąwolnica prawa własności nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki 

nr 334- położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji.  

 

Ad 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca oddała głos Grzegorzowi Duni - Zastępcy Burmistrza, który przedstawił 

sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

W sprawozdaniu mówił miedzy innymi o: 

- Rozstrzygniętym przetargu na dostarczanie kruszywa na drogi gminne w ramach finansowanego 

z funduszu sołeckiego. Kruszywo o frakcji 0 do 31 czyli ten kamień naturalny – wyłoniono 

wykonawcę, którym została Magdalena Żelaźniak - Drzewce Cena oferty 137 587,80 zł, co daje za 

tonę z wbudowaniem 98 098, 28 zł i za tonę. Z kolei kruszywo łamane, beton kruszony - 

wykonawcą będzie Przedsiębiorstwo Budowlano-Handlowo-Transportowe PZBUD Piotr Zdun z 

Puław. W tym toku to się podzieliło,  kto inny kamień  naturalny, kto inny ten beton kruszony. Cena 

oferty 81 180 zł brutto, co daje za tonę 67,65 zł z wbudowaniem. To jest 2 zł drożej niż w roku 
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ubiegłym. Prawdopodobnie koniec maja, początek czerwca będzie można rozdysponowywać to 

kruszywo na drogi gminne, oczywiście te i w tych ilościach, jakie zostały zaplanowane podczas 

zebrań sołeckich we wrześniu 24 roku. Teraz te ilości będą proporcjonalnie podzielone na 

poszczególne sołectwa tak jak to robimy co roku.  

- Trwa przebudowa ujęcia wody w Rąblowie, tam prace idą jakby zgodnie z harmonogramem. 

Zbiornik zrobiony, ogrodzenie na zewnątrz, dużo się dzieje i wewnątrz trwają prace technologiczne. 

Wykonawcą jest firma EDBAR z Lublina. Koszt tego zadania to jest 2 583 000 zł. 

- Ul. Dulęby - też prace trwają, z tym, że termin  był do 28 maja. Termin nie będzie dochowany, ta 

inwestycja nie będzie zrealizowana w terminie. Trudno  powiedzieć o ile będzie przekroczony. 

Wykonawca jakby bardzo się mobilizuje,  żeby to zadanie zrealizować, wcześniej miał jakieś inne 

problemy.  Na pewno będziemy naliczać kary umowne. Wczoraj odbyła się narada Inwestycyjna. 

Co tydzień teraz mamy narady inwestycyjne. Staramy się tego pilnować, ale dużo zależy od  

mobilizacji i chęci wykonawcy, nie wszystko od urzędu. 

- Przebudowa targowicy czyli projekt „Mój Targ” -  prace pomału się rozkręcają. Wykonawca 

obiecuje, że w przyszłym tygodniu już ruszą te prace w takim pełnym zakresie. Jest w tej chwili 

kanalizacja deszczowa na tym placu targowym. Zgodnie z projektem musi on być odwodniony . 

- Odnośnie projektu rewitalizacji Rynku w Wąwolnicy - opracowujemy dokumentację techniczną, 

robi to firma Marka z Puław. Na poniedziałek jest umówione spotkanie z konserwatorem zabytków. 

Projekt już praktycznie jest gotowy, czyli takie już do - uzgodnienie wszystkiego, jakby do końca 

wszystkich elementów projektu. Projekt nie będzie zrealizowany w tym pierwszym jakby etapie, na 

który opracowana jest dokumentacja i nie będzie realizowany w tym pełnym zakresie, tak jak była 

koncepcja. Niektóre elementy, które nie są kosztami kwalifikowanymi nie będą teraz robione. My 

teraz chcemy szybko zrealizować tą dokumentację, uzgodnić, bo w lipcu będą nabory na tak zwaną 

rewitalizację. Niektóre rzeczy takie jak wykonanie toalety, czy  tego ciągu pieszo jezdnego - tak 

zwanego deptaka nie będą kosztami kwalifikowanymi, więc, żeby nie komplikować, nie przedłużać 

tego procesu projektowania uzgodnień na razie odpuściliśmy. Będziemy to robić w następnym 

etapie, natomiast tutaj, chcemy tak przygotować tą dokumentację, żeby można było złożyć wniosek 

o dofinansowanie. Z tym oczywiście łączy się temat dotyczący opracowania Gminnego Programu 

Rewitalizacji. Nad tym programem pracujemy, uzgadniamy go też,  z Regionalną Dyrekcją Ochrony 

Środowiska,  która nam tam zakwestionowała pewne inwestycje. Dyrekcja uważa, że będą one  

miały znaczący wpływ na środowisko. Dotyczy to między innymi zalewu w Wąwolnicy, czy 

planowanego  Aquaparku w Celejowie na stawach po spółdzielni. Te inwestycje na tym etapie 

musieliśmy wycofać, bo by wymagały opracowania strategicznej oceny oddziaływania na 

środowisko, co znacznie wydłuża jakby proces i też generuje koszty ale i wydłuża czas 

opracowania dokumentów. Zastępca Burmistrza odbył spotkania robocze w Regionalnej Dyrekcji 

gdzie poczyniono pewne uzgodnienia. Także powinien ten dokument być uzgodniony. 

Prawdopodobnie jutro albo na początku przyszłego tygodnia tą ostateczną wersję wyślemy do 

Regionalnej Dyrekcji.  Potrzebne nam to jest do tego wniosku na Rynek, co chcemy składać w 

ramach rewitalizacji. Ten Rynek musi wynikać z Gminnego Programu rewitalizacji. Gra jest warta 

świeczki, żeby ten Gminny Program Rewitalizacji uchwalić jak najszybciej. Zakończyły się też już 

konsultacje tego programu, które trwały do 13 maja. 
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- W tamtym tygodniu Z-ca Burmistrza odbył wizytę wyjazdową razem z panem sołtysem 

Stanisławem Próchniakiem w zarządzie Dróg Wojewódzkich w Lublinie, gdzie rozmawiano o 

kwestiach chodników, w tym chodnika w Celejowie, na  który warunki, jakie otrzymaliśmy od 

Zarządu Dróg Wojewódzkich nie jesteśmy w stanie spełnić. Ścieżka rowerowa razem z całą 

dokumentacją geodezyjnoprawną, więc koszty są ogromne i Gmina nie jest w stanie takich kosztów 

ponieść. Rozmawiali o tym, ponowili te rozmowy, żeby może jednak odstąpić od budowy tej ścieżki 

rowerowej. Zdaniem zastępcy chyba obecność i inicjatywa pana sołtysa tam na tym spotkaniu 

jakby zmiękczyła troszkę stanowisko Dyrekcji.  Będą rozważać taką możliwość, żeby od tej ścieżki 

odstąpić. W ślad za tym spotkaniem zaraz na drugi dzień napisano pismo - wystąpienie ponowne 

do Dyrekcji . Zastępca  zaproponował też wizję jeszcze raz na miejscu tam w Celejowie i być może 

w jakiś etapach uda się, ale czekamy na ostateczną decyzję bo to były tylko rozmowy. Taka jest 

intencja. 

Również ta wizyta  zaskutkowała tym, że otrzymaliśmy warunki do projektowania tego chodnika  

Zgórzyńskie – Rogalów, na który była petycja. Sejmik Województwa rozpatrywał ją i już mamy 

warunki, będziemy wybierać wykonawcę tego projektu na ten chodnik. Także tutaj w tym roku mam 

nadzieję że ten projekt zostanie wykonany. 

- Odbyło się również spotkanie z przedstawicielami Powiatowego Zarządu Dróg. Wiąże się to 

właśnie z tematem tych uchwał, odnośnie zamiany tych nieruchomości. W związku z planowanymi 

pracami rewitalizacyjnymi przy Rynku chcielibyśmy pozyskać od Zarządu Dróg odcinek drogi przy 

Lewiatanie na własność Gminy, żeby według własnych pomysłów, naszych koncepcji 

zagospodarowywać Rynek łącznie z tą drogą, na której planowany jest deptak, który będzie w 

następnym etapie realizowany. W zamian za odcinek chcemy oddać równoległy odcinek, ulicę 

Sienkiewicza, nie tak jak początkowo planowaliśmy tutaj ten tą drogę przy rynku od strony tej 

Południowej tylko tu ulicę Sienkiewicza. Doszliśmy tutaj do wniosków, że dobrze by było gdyby 

wokół Rynku te dwie drogi były jakby w dyspozycji naszej gminy, natomiast ulica Sienkiewicza 

stanowiłaby ten łącznik do Bełżyckiej od drogi wojewódzkiej. Byłoby to dobre rozwiązanie. 

Będziemy to dalej z Zarządem Dróg Powiatowych rozmawiać na ten temat. Był przedstawiciel 

Zarządu Powiatu - członek Zarządu Powiatu przy tych rozmowach. Zostało przy tej okazji 

wspomniane, że mamy w budżecie zaplanowane środki na pomoc powiatowi na ten rok. Taką 

pomoc finansową, czy rzeczową, mamy 200 000 zł zaplanowane tam na drogę w kierunku Huty na 

remont tej drogi i 100 000 zł. na opracowanie dokumentacji z przeznaczeniem tam na drogę 

Mareczki - Bartłomiejowice. Na razie, jeszcze jakby nie ma tej chęci przyjęcia tych  środków czy 

przyjęcia tej pomocy ze strony powiatu. Będziemy tutaj dalej rozmawiać i negocjować temat. 

Dobrze by było, gdyby Powiat nam też dołożył tak pół na pół tak, jak to zwykle bywało.  

- Dostaliśmy dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych - 65 000 zł. To jest istotne, bo 

to nam pozwoli zrealizować taką niedużą inwestycję drogową w Iłkach przy tym młynie. Tamta 

droga jest w stanie beznadziejnym. Przygotowaliśmy dokumentację, wniosek i jest dofinansowanie. 

Teraz będziemy przygotowywać postępowanie przetargowe, żeby wyłonić wykonawcę.  

Opracowujemy dokumentację przebudowy tej sieci kanalizacyjnej w Zarzece. Dotyczy to Zarzeki i 

część Wąwolnicy – chodzi o te nieszczęsne pompki. Była koncepcja, uda się to tam przebudować. 

Robimy dokumentację i być może w przyszłości byśmy ten temat podjęli.   
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- Mamy już tutaj jakby rozeznanie cenowe, wyłaniamy wykonawcę na oczyszczenie kanalizacji 

burzowej w Łąkach. Radni poprzedniej sesji podjęli uchwałę o pomocy takiej rzeczowej - 

finansowej w zasadzie dla województwa. Województwo II połowę czyli tam 30 000 zł.  Za 60 000 

zł wykonamy oczyszczenie tej kanalizacji,  bo od nowości tam nie była czyszczona, ona jest tam 

częściowo zamulona. W tamtym roku na jesieni zrobiliśmy taki monitoring. Na tej kanalizacji widać, 

gdzie i ile tego tam zalega.  To będzie wszystko wykonane przez firmę profesjonalną z 

profesjonalnym sprzętem.  

- Przygotowujemy się, mamy w budżecie na przystanek w Rąblowie.  

- Chcemy zrobić również i szukamy wykonawcy, który nam opracuje koncepcję na tą kanalizację 

w Celejowie. Chcemy znaleźć kogoś chętnego, bo musimy myśleć o oczyszczalni i też kanalizacji 

Celejowie i w Karmanowicach.  Próbowali byśmy w to włączyć i taką koncepcję opracować. Pewne 

tutaj działania z naszej strony już są w tym kierunku prowadzone. Jak będziemy mieli pomysł na 

to, wtedy zaproponujemy, żeby w budżecie jakieś środki na koncepcję zabezpieczyć.  

- Zastanawiamy się cały czas i tutaj z panią radną z Łopatek rozmawiano na temat dotyczący 

budynku w Łopatkach.  Jakiś pomysł musimy na to znaleźć. W końcu, żeby być może jakimiś 

etapami spróbować modernizować ten budynek.  W całości ciężko będzie, próbowaliśmy, były 

rozmowy i tu przyjeżdżali chętni zainteresowani modernizacją tego obiektu. No ale jednak jakoś 

tam położenie tego obiektu, gdzieś tam blisko zakładu jakby niekoniecznie poprawia jego 

atrakcyjność dla potencjalnych inwestorów więc będziemy próbować się tutaj sami za ten temat 

zabrać. Też jakieś tutaj propozycje złożymy odnośnie  kosztów dokumentacji.  

Projekt drogi na Zarzekę. Mamy tą koncepcję, mamy środki w budżecie. Zastępca burmistrza 

spotkał się z projektantem, było to omawiane na komisji bodajże w marcu czy lutym. Musimy wrócić 

do tematu i byśmy zlecali tą dokumentację. Tam jest trzy wersje i na którąś się trzeba zdecydować.   

- Prośba też i tu o pomoc i współpracę i zwrócenie też uwagi na  sprawę, która jest bardzo ważna, 

o której rozmawialiśmy na komisji, którą Zastępca chciał tutaj jeszcze na sesji poruszyć. Chodzi o 

sprawę  tego przejścia tam dla tych przedszkolaków od strony ulicy Dulęby na teren szkoły, na 

teren przedszkola. Wiemy, tam są pewne były komplikacje. W tej chwili jest właściciel 

nieruchomości, który też skierował w naszą stronę prośby. Zastępca Burmistrza uważa, że jest ku 

temu okazja. żeby podjąć pewną dyskusję, rozmowę, wrócić do tematu . Być może dobra Wola 

tutaj oczywiście z naszej strony i dobra wola tych właścicieli nieruchomości, pozwoliłaby na to, 

żeby ten krótki odcinek tego przejścia dla dzieciaków, tych najmłodszych i bezpiecznego 

wysiadania pozyskać. W ogóle jak rodzice podwożą do przedszkola właśnie od strony ulicy Dulęby, 

która będzie wyremontowana, na której będzie parking bezpieczny. Należy do tego tematu 

powrócić.  

W imieniu Burmistrza Zastępca podziękował radnym i mieszkańcom  za udział w uroczystościach 

3 Maja, gdzie było święto Konstytucji, gdzie obchodziliśmy kolejną rocznicę spalenia Wąwolnicy. 

Odbyła się msza święta, były złożone wiązanki, kwiaty. Później odbył się festyn „Florianówka” z 

inicjatywy „Babek z pomysłem” z Koła Gospodyń Wiejskich, Domu Kultury.  Podziękował za 

współpracę, za pomysł i przygotowanie tej imprezy.  
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- Zastępca zaprosił i przypomniał, że 1 czerwca jest zaplanowana pielgrzymka strażaków do 

kaplicy Matki Bożej Kębelskiej. Ta uroczystość będzie 1 czerwca, natomiast 14 i 15 czerwca będą 

organizowane coroczne „Dni Wąwolnicy” na które również serdecznie zaprosił.  

- Zastępca poinformował również, że będzie ogłoszony konkurs na kierownika Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Wąwolnicy, bo obecny kierownik złożył wypowiedzenie z tak zwanym 

trzymiesięcznym okresem wypowiedzenia. Będziemy tu poszukiwać odpowiedniej osoby, która 

pokieruje naszym zakładem Gospodarki Komunalnej.  

- Przewodnicząca Rady zapytała o termin zakończenia prac na ul. Dulęby.   

Zastępca Burmistrza ma nadzieję, że w miesiącu czerwcu tą inwestycję uda się zakończyć, takie 

są tutaj chęci, rozmowy. Groźba kar umownych, bo one już będą biegły. Codziennie tam jest 

odpowiednia stawka, za każdy dzień zwłoki. Inwestycja ma być zakończona i rozliczona. 

Dokumentacyjnie zgłoszona do użytkowania. Dopiero to zgłoszenie uznaje się za zakończenie. To 

głównie zależy od wykonawcy.   

Radni na bieżąco zadawali pytania, na które Zastępca Burmistrza udzielał odpowiedzi.  

- Radny Przemysław Kowalski przypomniał, że w Remizie strażackiej odbył się piękny koncert 

zespołu Bystrzacy razem z zespołem Kropelki Rosy z Łukowa. Piękny koncert pełna remiza 

widzów. 

- Radny Robert Kałdonek zadał pytanie odnośnie dalszego etapu budowy chodnika w 

Karmanowicach. Jest zostawione ok. 10 000 – mieszkańcy zostawili na budowę. W ubiegłym roku 

etap budowy chodnika był realizowany ze środków gminnych. W tym roku powiat miał większą 

część tych pieniędzy wyłożyć. Czy jest szansa na to, że w tym roku też jakiś tam etap, odcinek 

tego chodnika się uda wybudować. 

- Zastępca powiedział, że tutaj jest podobnie, jak z tymi dwiema inwestycjami o których wspomniał.  

Zadeklarował, że będą negocjacje z Powiatem jakie są możliwości podjęcia tych działań, które 

mamy zaplanowane w budżecie. W tamtym roku my w 100% z naszych środków wybudowaliśmy 

kawałek tego chodnika. Na kolejny etap liczyliśmy na to, że w tym roku większą kwotą Powiat się 

dołoży,  no ale są te problemy, jakby w uzyskaniu tego zapewnienia. Prawdopodobnie w przyszłym 

tygodniu będzie rozmawiał, może będziemy mieli konkretniejsze informacje, bo to czas najwyższy, 

za chwilę pół roku.. Obecnie nie mamy żadnych decyzji z tamtej strony. 

- Radna Elżbieta Tomaszewska odnośnie tego, że zmieniła się sytuacja w Celejowie, zrozumiała, 

że istnieje możliwość budowy tego chodnika bez ścieżki rowerowej, co oczywiście zmienia postać 

rzeczy, zmienia koszty. Pytała, czy bo wobec tego, że zmienia się wszystko czy mogą liczyć na 

budowę tego chodnika. Czy są jakieś plany wobec tego, bo obietnice były przez kilka lat. Co dalej 

z tym chodnikiem w tej sytuacji.  

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że zgodnie z tym jak informował odbyła się rozmowa rzeczowa, 

optymistyczna, byśmy tutaj realizowali chodnik, byłoby to znacznie taniej. Ta dokumentacja to jest 

to, co leży w stu procentach po stronie naszego samorządu, bo potem realizacja rozkłada się po 

50%. Koszty się rozbijają po 50%. W tej samej inwestycji Zarząd Dróg Wojewódzkich ma takie 

zasady procedury jak Zarząd Województwa.  Czekamy na potwierdzenie jakby pisemne, bo 
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rozmowa była rozmową, oficjalnie rozmawiali i taka deklaracja tutaj, takie podejście jakby trochę 

się zmieniło i jakieś szanse są, ale to też byłoby na pewno realizować w etapach. Trzeba 

zaplanować znowu te środki na dokumentację i od dokumentacji zacząć. ale to najpierw musimy 

mieć oficjalnie potwierdzone. Była jeszcze taka mowa, to pan sołtys tak jakby podsunął pomysł 

panu dyrektorowi o tym, żeby tymczasowo utwardzić pobocze przynajmniej tłuczniem. No Dyrektor 

się też nad tym zastanowił, czy by tego nie zrobić w ramach bieżącego z kolei utrzymania i na 

jakimś tam odcinku. Czekamy na oficjalne ustosunkowanie się ze strony Dyrekcji Dróg 

Wojewódzkich.   

Radna Elżbieta Tomaszewska rozumie wobec tego,  żeby mógł być bez ścieżki rowerowej, nie był 

obligatoryjny i można było cały przedsięwzięcie jednak wcześniej wykonać. 

Zastępca przypomniał, że dostała Radna warunki osobiście. Dostała warunki oficjalne - warunki  to 

jest dokument, z którego wynikała ta ścieżka. Teraz jakby się to stanowisko poluzowało, może to 

pójdzie w dobrą stronę.  

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2025 rok. 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Burmistrz Wąwolnicy był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia Komisji Ewelina Stefaniak przekazała, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Radni nie zabierali głosu. Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały, który 

następnie poddała pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Robert Kałdonek, Przemysław Kowalski, Sylwia 

Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, Ewelina Stefaniak, Alina 

Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Renata Hejno, Dorota Kolibska 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Monika Wargocka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI.72.25 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wąwolnica na 2025 rok została podjęta. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Powiatu Puławskiego w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Wąwolnica prawa własności nieruchomości. 

Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Burmistrz Wąwolnicy był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii wspólnego posiedzenia 

Komisji Przewodniczącą obrad Radną Ewelinę Stefaniak. 

Radna Ewelina Stefaniak - przekazała,  że obie Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Następnie wobec braku chętnych do zabrania 

głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Powiatu Puławskiego w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Wąwolnica prawa własności nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota Kolibska, 

Przemysław Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, 

Ewelina Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Monika Wargocka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI.73.25 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od 

Powiatu Puławskiego w drodze darowizny na rzecz Gminy Wąwolnica prawa własności 

nieruchomości została podjęta. 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego 

działki nr 334 położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica. 
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 Projekt uchwały, którego wnioskodawcą był Burmistrz Wąwolnicy był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii wspólnego posiedzenia 

Komisji Przewodniczącą obrad Radną Ewelinę Stefaniak. 

Radna Ewelina Stefaniak - przekazała,  że obie Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Następnie wobec braku chętnych do zabrania głosu, 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 

334 położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Elżbieta Gąsiorowska, Wanda Gąsiorowska, Renata Hejno, Robert Kałdonek, Dorota Kolibska, 

Przemysław Kowalski, Sylwia Musiatowicz, Bartłomiej Rukasz, Michał Sadurski, Monika Stadnicka, 

Ewelina Stefaniak, Alina Szumiata, Iwona Taborek, Elżbieta Tomaszewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Monika Wargocka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI.74.25 w sprawie nieodpłatnego przekazania na 

rzecz Powiatu Puławskiego działki nr 334 położonej w obrębie Wąwolnica, Gmina Wąwolnica 

została podjęta. 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca poinformowała, ze do wczoraj nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie na 

piśmie. Obecnie też nikt nie złożył interpelacji ani zapytań na piśmie . 

 

Ad 8. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodnicząca poinformowała , że protokół z X sesji Rady Gminy Wąwolnica zgodnie ze statutem 

został wyłożony w biurze Rady, został również zamieszczony w eSesji, do protokołu  nie wpłynęły 

żadne uwagi. 

 

Przewodnicząca oddała głos Prezesowi OSP Karmanowice Adamowi Bieńkowi, /1:02:42/ który w 

imieniu własnym, Skarbnika oraz Druhów z jednostki podziękował Radzie za podjęcie uchwały w 
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sprawie zmian w budżecie, w której jednym z elementów jest dotacja dla  jednostki OSP  w 

Karmanowicach  na zakup samochodu. Podziękował za energiczne zrozumienie jakże społecznej 

sprawy.  Tak naprawdę bo wnioskowali nie o rzecz dla siebie tylko o dotacje na zakup samochodu, 

która w sposób naprawdę bardzo znaczący zwiększy bezpieczeństwo naszej całej Gminy i nie 

tylko.  Najbardziej okolic Karmanowic i okolicznych miejscowości . To jest potrzeba w zasadzie dla 

całej Gminy.  Podkreślił, że ta decyzja, dzisiaj podjęta uchwała otwiera dalszą drogę do 

procedowania przetargowego. Można powiedzieć, że to jest ostatnia prosta. Pod koniec marca 

deklarowali wkład własny. Podjęta akcja pozyskania środków może też między innymi dlatego, że 

była bardzo dobrze rozpropagowana, akcja społeczna została  bardzo dobrze odebrana przez 

Społeczeństwo, że przez niespełna 2 miesiące  uzbierali 50 tys. wkładu własnego. Na dzień 

dzisiejszy z darowizn od mieszkańców, różnych instytucji i przedsiębiorców mają 48  000. Resztę 

dokładają ze swoich w zasadzie nasz wkład własny jest. Prezes serdecznie podziękował 

mieszkańcom,  którzy w bardzo hojny sposób obdarzyli  tymi darowiznami, ale to też te darowizny 

uważa, że były wyrazem takiego zrozumienia,  działań które prowadzą od wielu lat. Mieszkańcy 

Karmanowic i okolic i zaprzyjaźnieni, że tak powiem przyjaciele okolicznych miejscowości 

obdarowali nas kwotą ponad 25 000, co zdaniem Prezesa  jest bardzo dużym poziomem wsparcia 

takiego lokalnego takiego oddolnego od mieszkańców, oprócz tego instytucje m.in. Bank 

Spółdzielczy w Nałęczowie, KGW W Karmanowicach. Prezes podziękował wszystkim, kto 

przyczynił się do realizacji planu zakupu samochodu. Pełna treść wypowiedzi Prezesa i 

podziękowania dostępne są w nagraniu.  – Link pod protokołem. /1:02:42/ 

 

Radny Robert Kałdonek jako członek OSP Karmanowice również złożył podziękowania, przede 

wszystkim Pani Skarbnik, której udało się znaleźć te pieniądze pomimo tak napiętego budżetu, 

Panu Burmistrzowi i Zastępcy oraz Radnym, że praktycznie jednogłośnie udało się podjąć tą 

uchwałę i te pieniądze zostaną przekazane OSP. Poinformował, że jest jeszcze taka inicjatywa od 

Radnych wsparcia jednostki, koperta z datkami od radnych została przekazana na ręce Pana 

Prezesa. Prezes podziękował Radnym, nie spodziewał się takiej sytuacji, sama decyzja o podjęciu 

uchwały już  dawała zielone światło do przygotowania uchwały, teraz uchwała, datek to pokazuje 

to bardzo duże zrozumienie Radnych. Pieniądze zostaną przekazane na konto OSP w 

Karmanowicach.  

Radny Robert Kałdonek w odniesieniu do majowych przymrozków i strat poniesionych z tego tytułu 

oraz rozmów z burmistrzem odnośnie odszkodowań, zwrócił się z prośbą o rozpropagowanie 

informacji dotyczącej terminu składania wniosków odnośnie strat w uprawach sadowniczych. Prosił 

o wykorzystanie do tego celu funkcji powiadamiania sms-owego posiadanego  przez naszą gminę  

o ile jest taka możliwość.  

Sekretarz podziękował, że Radny przypomina o takich sprawach tutaj naszym rolnikom. Obiecał, 

że spróbujemy wykorzystać ten nasz system powiadomień, żeby tak jeszcze doinformować 

wszystkich zainteresowanych.  

Radny Bartłomiej Rukasz przedstawił pomysł żeby wyjść z inicjatywą współpracy gminy 

Wąwolnica, Kazimierz, Nałęczów i naciskać na Zarząd Dróg Wojewódzkich aby powstał projekt 

połączenia naszych miejscowości właśnie szlakiem rowerowym. Zdaniem Radnego byśmy na 

pewno dużo zyskali, na pewno by zyskali nasi mieszkańcy bezpieczeństwo i ruch turystyczny 

między tymi dwoma lokalnymi potentatami jeśli chodzi o turystykę. To byłby jeszcze większy 

potencjał. 



12 
 

Radna Renata Hejno w imieniu właściciela ośrodka letniego Nart sport odczytała zaproszenie do 

odwiedzenia obiektu gdzie zostaną zaprezentowane bieżące  działania oraz plany rozwoju, które 

będą korzystne nie tylko dla działalności ośrodka ale również dla promocji i rozwoju turystycznego 

całej Gminy. Otwarcie sezonu letniego odbędzie się 1 czerwca.  

Radna Elżbieta Gąsiorowska w imieniu Koła Gospodyń Wiejskich „Babki z pomysłem” 

podziękowała druhom z OSP Wąwolnica jak również druhom z OSP Rąblów za pomoc w 

organizowaniu „Florianówki” oraz zaprosiła wszystkich seniorów na tak zwane Danie wspólnych 

chwil” dnia 31 maja o godzinie 14:00 do budynku OSP Wąwolnica  

 

Radna Monika Stadnicka w imieniu własnym jako Sołtysa Rogalowa, Sołtys Kolonii Łopatki oraz 

sołtysa Zgórzyńskiego zaprosiła na piknik rodzinny który odbędzie się 24 maja w strzelnicy Grom 

w miejscowości Zgórzyńskie.  

 

Ad 9. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca o godz. 9.10 zamknęła obrady  

XI sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Protokół zawiera chronologiczny przebieg sesji oraz inne istotne fakty mogące mieć wpływ na 

ocenę ważności przebiegu sesji. 

Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki do protokołu. 

Nagrania z pełnym przebiegiem sesji udostępniono pod adresem: 

https://wawolnica.esesja.pl/transmisja/68255/xiasesjaaradyawadniuaczwarteka15amajaa2025.ht

m 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:                                                                                    Przewodnicząca:                                                                                                             

Insp. ds. obsługi Biura Rady Miejskiej                                   Rady Miejskiej w Wąwolnicy :  

……………………………………..                                          …………………………………….. 

     Joanna Paciejewska                                                                  Dorota Kolibska 

 

 

 


